
 

Interpellation till regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård om Vårdnära service 

Vårdnära service påbörjades som ett projekt men kom sedermera att byggas ut och permanentas på 

Kalix och Sunderby sjukhus. 

I år har vi i media kunnat se att regiondirektören påbörjat arbetet och förhandlingarna för att 

avveckla organisationen Vårdnära service. 

Frågan om vårdnära service har varit uppe till politiska beslut i regionfullmäktige: 

Junifullmäktige 2016 fastställde strategiska planen för 2017-2019 där det på sidan 29 framgår: 
”Vårdnära service är ett exempel på ett system som utvecklats föra att möjliggöra systematisk 

kompetensväxling”. 

Som ett led i att nyttja detta utvecklingsarbete beslutade sedermera fullmäktige att införa Vårdnära 

service. 

Junifullmäktige 2017 fastställde strategiska planen för 2018-2021 där det framgår på sidan 7: 
”Arbetet med uppgiftsväxlingen för att våra medarbetare ska få använda sin kompetens på bästa sätt och 

införandet av vårdnära service fortsätter”. 

Något senare beslut i dokument från regionfullmäktige om att arbetet skall avbrytas eller Vårdnära 

service skall avvecklas har inte fattats! 

 

Jag frågar därför regionstyrelsens ordförande Kenneth Backgård: 

-Varför får regiondirektören gå emot skrivningar i fastställda dokument från regionfullmäktige? 

-Varför har den politiska ledningen i Region Norrbotten avstått från att lyfta frågan om avveckling av 

Vårdnära service till den politiska nivån där beslut om Vårdnära service tidigare fattats? 

 

Glenn Berggård,  

Oppositionsråd (V) 


